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Protokół nr XIV (14) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 28 marca 2025 r. 

 

w godz.1300-1618 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

1. Władysław Biłas 

2. Andrzej Ciołek 

3. Paweł Artur Czyż 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Krzysztof Tomasz Kazaniecki 

6. Anna Anetta Kozioł 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Piotr Mościński 

9. Piotr Rant 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Anna Staroszczuk 

12. Jarosław Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Stanisław Wójtowicz 

15. Anna Zyborowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował wszystkich uczestników sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w sieci internetowej na portalu eSesja. 

 

Przywitał przybyłych na Sesję Radnych Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości, sekretarz 

powiatu Annę Makowską, skarbnika powiatu Bożenę Radzewicz wraz z kadrą kierowniczą 

powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, inspekcji i 

straży oraz mieszkańców Powiatu Gołdapskiego i otworzył obrady XIII (13) Sesji Rady 

Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 
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Ad.2 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił proponowany porządek obrad  

/porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przeszedł do realizacja kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3 

Przewodniczący poinformował, iż protokół z XIII (13) z Sesji Rady Powiatu został wyłożony 

do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że chciałby, aby w protokołach z sesji zamieszczać 

informację, iż zgodnie z porządkiem obrad, na sesji nie zgłoszono interpelacji, bądź też zapytań 

radnych, ponieważ do tej pory jest tak, iż w protokołach pojawia się fraza interpelacji nie 

zgłoszono, zapytań nie zgłoszono. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że on sam zgłasza zapytanie, 

interpelację w okresie międzysesyjnym i dobrze byłoby dla transparentności, żeby to było ujęte 

w ten sposób, iż na sesji, nie złożono interpelacji. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący przeszedł do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIII (13) Sesji Rady Powiatu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, 

Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 
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NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna Wardziejewska 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił informację Rady z prac Rady  

w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował,  

że miał stały kontakt z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami 

Starostwa, a przede wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: zajmował się sprawami 

bieżących Rady Powiatu, pracował nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

pełnił dyżur oraz była w stałym koncie z Biurem Rady, brał udział w spotkaniu z mieszkańcami 

Osiedla numer 5 w Gołdapi, uczestniczył w dwudniowym szkoleniu z zakresu prawa i realizacji 

funkcjonowania samorządów powiatowych. 

 

Ad.5 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu /informacja  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że: 

1. Zarząd podjął uchwały w sprawie: 

a) zmiany budżetu Powiatu w roku 2025; 

b) przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego 

oraz informacji o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok; 

c) wyrażenia zgody na założenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu; 

d) rozpatrzenie wniosku mieszkańców w zakresie budowy chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej 1815 N miejscowości Juchnajcie. 

2. Zarząd przyjął: 

a) sprawozdanie z przeprowadzenia remontów i modernizacji Domu Dziecka dla Dzieci  

i Młodzieży Tacy Sami w Gołdapi w 2024 roku; 

b) informację z wykonania preliminarza kosztów za okres od 1.01.2024 do 31.12.2024, 

złożonego przez Dyrektora Domu dla Dzieci i Młodzieży Tacy Sami w Gołdapi.  

Z realizacji zadania publicznego Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo-wychowawczych typu socjalizacyjnego, łączących zadania o charakterze 

interwencyjnym oraz przedłużenia informacji o preliminarzu na okres styczeń - 

czerwiec 2025 roku; 
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c) sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023; 

d) informacje o stanie dróg i planu remontu, bieżącego utrzymania dróg i ulic powiatowych 

na rok 2025; 

e) bilans z wykonania budżetu za rok 2024. 

3. Zarząd zatwierdził  sprawozdanie częściowego, złożonego przez Stowarzyszenie na Rzecz 

Pomocy Dziecku i Jego Rodzinie Tacy Sami w Gołdapi. I z realizacji zadania publicznego 

prowadzenia dwóch całodobowych placówek opiekuńczo-wychowawczych typu 

socjalizacyjnego, łączących zadania o charakterze interwencyjnym w okresie od 01.01.2024 

do 31.12.2024.. 

4. Zarząd rozpatrzył wniosek Goldmedica Spółka z o.o. o wyrażenie zgody na dzierżawę, najem 

mienia. 

5.Zarząd opracował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

✓ określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, przeznaczonych na zadania w 2025 roku; 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2025-2040; 

✓ zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego na rok 2025. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uczestniczył w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 1 marca 2025 r. w Uroczystościach Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych; w 

XVIII Memoriale im. Bernarda Zackiewicza w tenisie stołowym oraz w Narodowym Dniu 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Gołdapi oraz w koncercie reprezentacyjnym „Polskiego 

Zespołu Pieśni i Tańca „Wilańszczyzna”,  

2. 3 marca 2025 r. w eliminacji międzyszkolnych I Wojewódzkiego Konkursu Wiedzy  

o Ochronie Ludności i Bezpieczeństwie Powszechnym;  

3. 6 marca 2025 r. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas uczestniczył w Sesji Rady Gminy 

Banie Mazurskie;  

4. 12 marca 2025 r. Wicestarosta Marzanna Wardziejewska uczestniczyła w spotkaniu 

autorskim z Mirosławem Słapikiem;  

5. 18-26 marca 2025 r. na terenie powiatu gołdapskiego trwała kwalifikacja wojskowa; 

6. 20 marca 2025 r. wspólnie z Wicestarostą oraz Panią Prezes GoldMedica w uroczystej 

konferencji podpisania porozumień w sprawie Programu „Szpitale Przyjazne 

Wojsku”Podczas wydarzenia podpisano porozumienia pomiędzy Ministerstwem Obrony 
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Narodowej, a podmiotami leczniczymi. Celem tej współpracy jest wzajemne wsparcie, 

które przyczyni się do zacieśnienia współdziałania pomiędzy resortem Obrony Narodowej 

a cywilną służbą zdrowia oraz ich organami założycielskimi. To ważny krok, który otwiera 

nowe możliwości współpracy oraz wsparcia dla naszego szpitala. 

7. 21 marca 2025 r. uczestniczyłem w pochodzie „Kolorowych Skarpetek” z okazji 

Światowego Dnia Zespołu Downa; Międzyszkolnych Zawodach Sportowych Trzymaj 

Formę; 

8. 24-27 marca 2025 r. uczestniczyłem w Wyższych Kursach Ochrony Ludności  

w Akademii Pożarniczej w Warszawie oraz w spotkaniu w Ministerstwie Infrastruktury;  

9. 27 marca 2025 r. Członek Zarządu Powiatu Pani Anna Zyborowicz uczestniczyła  

w Sesji Rady Gminy Dubeninki oraz Wicestarosta Marzanna Wardziejewska  

w Światowym Dniu Inwalidy w powiecie gołdapskim; 

10. W dniu dzisiejszym Wicestarosta Marzanna Wardziejewska przebywa w delegacji - 

uczestniczy w wydarzeniu „Granica UE - Rosja: wyzwania i perspektywy  

dla Województwa Warmińsko - Mazurskiego” w celu podpisania listu intencyjnego  

w sprawie utworzenia specjalnego instrumentu wsparcia dla regionów na granicy  

z Rosją, Białorusią i Ukrainą, który następnie przekazany zostanie przewodniczącej 

Komisji Europejskiej. W dniu dzisiejszym uczestniczy również w uroczystym przekazaniu 

legitymacji członka Wojewódzkiej Rady Seniorów reprezentując Powiat Gołdapski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są jakieś pytania.  

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że Pan Starosta wspomniał o tym, że zostało podpisane 

porozumienie w sprawie projektu Szpitale Przyjazne Wojsku. Radny Pan Jarosław Walc 

zapytał czy Pan Starosta mógłby na ten temat coś więcej powiedzieć oraz czy szpital gołdapski 

może zyskać na tym.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że w zakresie tego działania są planowane 

następujące działania i jest to wprowadzenie przez podmioty Wojskowej Służby Zdrowia, 

szkoleń na rzecz szpitali przyjaznych wojsku z zakresu medycyny pola walki, między innymi. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  dodał, że jest to także wspólne organizowanie programów 

edukacyjnych, kursy, konferencje promujące wojsko, ideę projektu, działania dające 

możliwości wymiany wiedzy i doświadczenia obu stronom, działania integracyjne. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że jest to również współpraca w zakresie wspierania 
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orzecznictwa wojskowo-lekarskiego, wspieranie procesu kwalifikacji wojskowej i naboru  

do sił zbrojnych oraz współpraca w tym zakresie, współpraca w obszarze badań z zakresu 

medycyny służby i pracy, współuczestnictwo w procesach dotyczących ochrony ludności  

i obrony cywilnej, wspieranie procesu pozyskiwania środków w ramach cyfryzacji szpitali,  

w tym na rozwój infrastruktury IT czy udział w programach dedykowanych rozbudowie  

i wsparciu ratownictwa medycznego. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że będą 

to programy, które będą dedykowane dla Szpitali Przyjaznych Wojsku, których powiaty będą 

beneficjentami. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że są również planowane prace  

na temat Tarczy Wschód, w której to zostaną uruchomione finanse dla szpitali, które będą  

w tym uczestniczyć i jest chęć, aby w ten sposób rozwijać spółkę Goldmedicę. Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki poinformował, że ma zostać rozwinięte ratownictwo medyczne w tym 

zakresie,  planowane są szkolenia dla lekarzy oraz kadry medycznej i mają być to szkolenia 

darmowe w ośrodkach wojskowych, które będą je prowadziły.  

 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że Pan Starosta mówił, że czterodniowe szkolenie,  

na którym przebywał, było pod tytułem Kurs Ochrony Ludności. Radna Pani Grażyna Senda 

powiedziała, że  nazwa szkolenia zmieniła się, ponieważ wcześniej to szkolenie brzmiało 

Logistyczne Rozpracowanie i Systemowego i dotyczyło logistycznego rozpracowania  

i systemowego przyjmowania migrantów w powiecie. Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, 

że jest to temat niepokojący. Radna Pani Grażyna Senda zapytała jak wyglądało to szkolenie 

oraz czy Powiat szykuje się do przyjęcia nielegalnych migrantów. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że nazwa, o której Pani Radna przed chwilą 

powiedziała nigdy nie istniała. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że był  

to wyższy kurs obrony ludności i to były poprzednie edycje. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że to, o czym pani radna wspomniała, to był jeden ze scenariuszy do opracowania 

przez osoby uczestniczące w kursie, natomiast nie ma to na celu w żaden sposób, przyjęcia 

migrantów do powiatów. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  dodał, że jest to tylko jeden 

element szkolenia i nigdy ten kurs nie nazywał się tak jak Pani Radna go nazwała. 

 

Radna Pani Grażyna Senda podziękowała Panu Staroście, że uspokoił obawy mieszkańców.  

I ma nadzieję, że faktycznie szkolenie nie dotyczyło to przyjmowania migrantów w powiecie 

gołdapskim.  
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że nigdy nie było takiej pracy, że poszczególne 

starostwo pracowało nad przyjęciem migrantów. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  dodał,  

że była to praca w grupach, które były fikcyjnie podzielone, bo nie tylko województwo 

warmińsko-mazurskie w tej edycji kursu uczestniczyło. To było województwo m.in. podlaskie, 

pomorskie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  poinformował, że w podzielonych grupach 

uczestniczyli przedstawicieli różnych województw. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że polegało to na opracowywaniu ogólnych zadań, tak jak mogłyby wyglądać, 

i nie było powiedziane, że coś takiego się wydarzy.  

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że rozumie zaniepokojenie Pani Radnej Sendy, ponieważ 

w nieodległych Suwałkach właśnie miało być zlokalizowane centrum imigracyjne, i tamtejsi 

radni podjęli uchwałę przeciwko. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że jeżeli jednak tam 

powstanie takie centrum imigracyjne, to odległość 40 kilometrów, to nie jest tak wiele  

do pokonania.  

 

Radny Pan Jarosław Walc zapytał jakie są źródła tej informacji o tym ośrodku w Suwałkach. 

Radny Pan Jarosław Walc prosił, aby wskazać, na ile one są konkretne i skąd pochodzą. 

 

Radny Pan Paweł Czyż odpowiedział, że skoro radni miejscy w Suwałkach podjęli uchwałę,  

to znaczy, że posiadają informacje na temat lokalizacji tam centrum imigracyjnego.  

To jest dosyć jasne. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że nie sądzi, że radni Suwałk  

nie wiedzą, co powstaje lub ma powstać na ich terenie. Radny Pan Paweł Czyż poinformował, 

że chyba wszystkie ważniejsze telewizje w Polsce, od Telewizji Republika, aż po TVN, 

informowały o lokalizacji takich ośrodków i jest nawet ikonografia, która wskazuje,  

że w Suwałkach takie centrum ma powstać. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że zwraca 

uwagę, że Suwałki są niedaleko od Gołdapi i warto się na taką sytuację przygotować, ponieważ 

te osoby, które przekraczają nielegalnie granice najczęściej, idą całymi grupami, w związku  

z tym przebycie przez nich 40 km nie jest żadnym problemem. Radny Pan Paweł Czyż dodał, 

że można zaobserwować w sieci internetowej te pochody, które idą na przykład w miastach 

francuskich, czy w niemieckich i warto się na to przygotować. Radny Pan Paweł Czyż 

powiedział, że dobrze, że Pani radna Senda tą sprawą się zajmuje i cieszy się, że Pan Starosta 

uspokoił radnych oraz mieszkańców.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, aby nie mieszać dwóch 

rzeczywistości, w tym krajów, które rzeczywiście miały z tym swego czasu problem, które były 

otwarte na emigrantów, a Polski, która nie jest otwarta na emigrantów. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że podjęto jako Polska pewne zobowiązania i według 

Rzecznika Komisji Europejskiej trzeba je wykonywać i zawarte umowy należy dotrzymywać, 

więc skoro zgodzono się na relokację imigrantów ekonomicznych, zaproszonych do Europy 

przez byłą kanclerz Niemiec, Panią Angelę Merkel, to będzie trzeba ich przyjąć.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że jest dokument i jest dokument Urzędu 

Marszałkowskiego z Województwa Podlaskiego, w którym wyraźnie było zapisane o tym,  

że jest to budynek, który miał służyć mniejszościom narodowym, między innymi, jak i innym 

mniejszościom, czy seksualnym, czy różnym innym. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że o te działanie, ubiegał się Starosta bądź Prezydent Suwałk. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że było to działanie zaznaczone ze środków unijnych  

i nie trzeba się o te środki ubiegać, jeżeli  nie chce się takich ośrodków budować. 

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że ma apel do wszystkich radnych, aby zajmować się 

naprawdę poważnymi sprawami, a nie manipulacjami, które powstają na dziwnych stronach 

internetowych lub jakichś portalach, które nie wiadomo kto prowadzi. Radny Pan Jarosław 

Walc powiedział, że nie rozumie dlaczego radni mają wzbudzać wśród ludzi jakieś obawy, 

jakieś nieporozumienia. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że jeżeli radni mają coś do 

przedstawienia na Radzie, to powinni mieć na to odpowiednie źródła i muszą wiedzieć skąd  

to pochodzi, jak to wygląda, i żeby ta informacja nie była zmanipulowana w żaden sposób. 

 

Przewodniczący Pan  Piotr Rant zarządził 5 minut przerwy 13.25. 

 

Przewodniczący Pan  Piotr Rant wznowił posiedzenie  godzina 13.34. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że Pan radny Walc wspomniał o manipulacji  

oraz, żeby nie straszyć mieszkańców powiatu gołdapskiego. Radny Pan Paweł Czyż 

powiedział, że nie ma tu żadnej manipulacji, ponieważ Komisja Europejska ma jasne 

stanowisko i Polska jest zobowiązana, w systemie relokacji przyjąć imigrantów ekonomicznych 

i będzie musiała to uczynić. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że w związku z tym, dobrze 
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by było, aby w sprawie tej publikacji Starostwo, albo Pan Starosta przesłał do tej redakcji 

oświadczenie uspokajające mieszkańców, ponieważ to jest kwestia ważna i warto,  

żeby się do niej odnieść. Radny Pan Paweł czyż powiedział, że ma nadzieję, że jeżeli będzie 

problem z imigrantami na  terenie powiatu, to Rada podejmie stosowne działania, na przykład 

w drodze jakiejś uchwały, czy w inny możliwy sposób. Radny Pan Paweł Czyż poinformował, 

że zgodnie ze ślubowaniem, które wszyscy złożyli jako radni, powinni się również zajmować 

kwestiami bezpieczeństwa. 

 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że uważa, że to są ważne sprawy, ponieważ 

mieszkańcy pytają o to, są zaniepokojeni. Radna Pani Grażyna Senda powiedziała,  

że wiadomość jest wszystkim znana, o  tym, że ma powstać 49 ośrodków w Polsce w byłych 

miastach wojewódzkich. Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że szkolenie, na którym był 

Pan Starosta, dotyczy innej sprawy, dotyczy przyjmowania migrantów w każdym powiecie. 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że dobrze, że Pan Starosta uspokaja, natomiast inni 

starostowie, z innych powiatów, byli bardzo zaniepokojeni. Radna Pani Grażyna Senda 

powiedziała, że nie sądzi, żeby byli oni nieświadomi tego, na czym byli, jak jego rodzaju 

szkolenie przechodzili. Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że trzyma Pana Starostę  

za słowo, że w powiat nie będzie przyjmował nielegalnych imigrantów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, że Pan Starosta już sprostował tego rodzaju 

komunikat. 

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że rację, mają ci, którzy się opierają na rzetelnych 

informacjach i dodał, że jeżeli Pani Radna porusza tak istotny temat, fakt, że mogą być ludzie 

zaniepokojeni, to powinna pokazać rzetelne dokumenty na to co mówi. Radny Pan Jarosław 

Walc powiedział, że mimo faktu, że Starosta to zdecydowanie zdementował, Pani Radna dalej 

brnie w ten temat.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby podziękować za słowa zarówno 

radnych, którzy są zaangażowani w taki sposób dosyć nerwowy i obawiają się pewnych rzeczy, 

jak i za stanowisko Radnego Walca, bo ono jest słusznym stanowiskiem. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że radnymi mają rzetelnie sprawować mandat i bazować na tym, jakie 

są dokumenty, co, jak wygląda na informacjach i powinni być świadomi jak groźną rzeczą jest 

dezinformacja, wprowadzenie fałszywych informacji, napiętrza obawy, tym bardziej, że powiat 
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leży przy granicy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że trzeba zwrócić  

na to uwagę, co może pomyśleć zwykły mieszkaniec, który nie ma dostępu do tej wiedzy. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jest to bardzo groźne narzędzie, którego  

w ogóle nie powinno się prowadzić i bazować tylko na tym, co jest prawdziwe. I zwróćcie  

na to uwagę, że tak samo jak ćwiczymy na różnego rodzaju tutaj naszych zarządzaniach 

kryzysowych, my robimy jakieś założenia i je realizujemy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że nawet Akademia Pożarnicza wydała oświadczenie w tej sprawie.  

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński przedstawił 

wnioski i opinie Komisji Stałych Rady /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że komisja, która obradowała w dniu 25 marca wniosków nie wypracowała. 

Następnie przyjęła dwie informacje. Pierwsza z nich było, sprawozdanie częściowe, złożone 

przez Stowarzyszenie na Rzecz Pomocy Dziecku i Jego Rodzinie Tacy Sami w Gołdapi,  

z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek opiekuńczo-

wychowawczych typu socjalizacyjnego, łączących zadania o charakterze interwencyjnym  

w okresie od 1 stycznia 2024 do 31 grudnia 2024”. Informację, komisja przyjęła 13 głosami  

za, przy 2 osobach nieobecnych. Następną informacją było sprawozdanie z działalności 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok w porównaniu do roku 2023. Komisja 

przyjęła sprawozdanie 12 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 2 osobach nieobecnych. 

Następnie komisja opiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu: określenie zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

przeznaczonych na zadania w 2025 roku, projekt uchwały został przyjęty 13 głosami za, przy 

2 osobach nieobecnych. Zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040, projekt 

Komisja przyjęła 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, przy 2 osobach nieobecnych. 

Zmian budżetu Powiatu w roku 2025, projekt uchwały Komisja przyjęła 12 głosami za,  

przy 1 głosie wstrzymującym się i 2 osobach nieobecnych.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński poprosił 
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radnych ja o merytoryczną, treściwą dyskusję, z wzajemnym poszanowaniem się nawzajem, 

ponieważ jeżeli się chce być szanowanym, to trzeba szanować drugiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że dziesiąte 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się 25 marca bieżącego roku w Zespole Szkół 

Zawodowych w Gołdapi. Tematem pracy, było wykorzystanie środków na doskonalenie 

zawodowe nauczycieli w 2024 roku. Komisja pracowała w pełnym składzie, wniosków nie 

wypracowała. 

 

Przewodniczący Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionych wniosków i opinii.  

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu obrad. 

 

Ad.7 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

przedstawiła sprawozdanie częściowego złożonego przez Stowarzyszenie na rzecz pomocy 

dziecku i jego rodzinie „Tacy sami” w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie 

dwóch całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego 

łączących zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

/sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu./ 

Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska 

poinformowała, że Stowarzyszenie na Rzecz Pomocy Dziecku i Jego Rodzinie Tacy Sami  

w Gołdapi, od 1 lipca 2023 roku prowadzi dwie placówki opiekuńczo-wychowawcze  

w Gołdapi. Jedna placówka o charakterze socjalizacyjnym, druga socjalizacyjna z jednym 

miejscem interwencyjnym. Na dzień 31 grudnia 2024 roku, było zatrudnionych w dwóch 

placówkach 28 wychowanków. w różnym wieku, od 8 do 23 lat. W placówce zatrudniono, 

oprócz kadry, kadrę wychowawców, czyli 8 wychowawców, jest również psycholog  

i psychotraumatolog, którzy wspierają bardzo w wychowaniu dzieci. Dyrektor Domu dla dzieci 

i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska powiedziała, że placówka 

kładzie duży nacisk na to, żeby dzieci brały udział w licznych zajęciach pozalekcyjnych, m.in. 

jest to to zajęcia z pływania, z jazdy konnej, zajęcia plastyczne w Domu Kultury, boks, szkoła 

tańca, też są w harcerstwie, uczestniczą w zajęciach w klubie sportowym, biorą udział  

w lekcjach gry na gitarze. Dzięki temu, dzieci też zajmują wysokie miejsca w licznych 

konkursach sportowych, biegowych i pływaniu, jak i również konkursach plastycznych, 
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śpiewu, cukierniczych i układaniu na przykład puzzli. Jedna z wychowanek była stypendystką 

programu Dwa Skrzydła - Dwa Talenty. Jedna z dziewczynek uczestniczyła w wymianie 

Erasmusa w Grecji. W razie potrzeby, wychowankowie są umawiania do lekarzy specjalistów. 

Są to wizyty u lekarza psychiatry, ortodonty, neurologii, alergologicznej, stomatologicznej, 

urologicznej, dermatologicznej. Dyrektor Domu dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi 

Pani Ilona Sierzputkowska powiedziała, że stowarzyszenie współpracuje z Olsztyńskim 

Bankiem Żywności. Podpisano też umowę z Bankiem Żywności w Piszu współpracuje  

też z licznymi fundacjami, takimi jak Fundacja One Day, Fundacja Dom Dbamy o Młodych, 

Fundacja Mikołaj w Kronie, Fundacja Pankracy, dzięki czemu też wychowankowie wyjechali 

na pięciodniową wycieczkę do Warszawy. Dzieci były także na wycieczce w Gdańsku. Dwa 

razy organizowany był biwak nad Jeziorem Czarnym. W ciągu roku dwójka wychowanków 

była na wycieczce w Londynie. Dwie dziewczynki wyjechały z wychowawcą polskie góry. 

Rok zakończył się również wyjazdem do Energylandii, Zatoru oraz Krakowa. Na Święta 

Bożego Narodzenia wychowankowie zostali zaskoczeni prezentami od pracowników Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi, i m.in. z tych fundacji, które wcześniej wymieniłam. Otrzymano  

też prezenty od pracowników sklepu Lidl i firmy Pana Roberta Buczyńskiego. Dyrektor Domu 

dla dzieci i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska poinformowała,  

że w tamtym roku zrobiono remont jednej z łazienek i rozpoczęliśmy wymianę nawierzchni 

pod naszym budynkiem. Faktycznie poniesione wydatki w 2024 roku, to prawie 1950000,  

z czego z dotacji to kwota 1560000. Otrzymane darowizny to 378000, z czego była tam również 

refundacja wynagrodzeń z Urzędu Pracy i dodatek motywacyjny. Dyrektor Domu dla dzieci  

i młodzieży „ Tacy Sami” w Gołdapi Pani Ilona Sierzputkowska dodała, że pozostałe darowizny 

to około 250000 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby podziękować za prowadzenie  

tej działalności, bo jest to trudna działalność, naprawdę, ponieważ budżet również nie jest 

wysoki, a jednak ta realizacja jest na wysokim poziomie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

dodał, że organizowanie czasu wolnego oraz  wykonywanie remontów zwiększa godność życia 

dzieci w tych warunkach. 
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Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że w imieniu wszystkich Radnych 

chciałby podziękować, całemu zespołowi za tak fantastyczną pracę, którą wykonał w ubiegłym 

roku. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania częściowego złożonego przez Stowarzyszenie na rzecz pomocy 

dziecku i jego rodzinie „Tacy sami” w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie 

dwóch całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego 

łączących zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof 

Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, 

Anna Staroszczuk, Jarosław Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna Wardziejewska 

 

Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Ad.8 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok w porównaniu 

do roku 2023 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska szczegółowo 

omówiła sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023 w formie prezentacji multimedialnej.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że wnikliwi zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że są dobre 

elementy w działalności Zarządu Dróg Powiatowych, natomiast chciałby się odnieść do kilku 

rzeczy. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że jeśli chodzi o kwestię Akcji Zima, to zwrócił się 

z zapytaniem do Pana Starosty w lutym, na temat tego, jak wygląda Akcja Zima na drogach 

powiatu gołdapskiego, ile zużyto ton mieszanki solnej, czy też piasku, ile tego materiału 

zakupiono. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że ma przed sobą odpowiedź Pana Starosty  

i Pan Starosta stwierdził, że na 31 stycznia 2025 roku zużyto ponad 500 ton mieszanki solnej  

i 60 ton piasku. W sprawozdaniu poinformowano, że finalnie jest to 709 ton. Radny Pan Paweł 

Czyż powiedział, że długość dróg wynosi 272 kilometry, więc gdyby podzielić 709 ton,  

to mieszanki zużytej na 1 km tej drogi byłoby ponad 2,5 tony. Radny Pan Paweł Czyż dodał, 

że zima w tym roku była wyjątkowo lekka i jeśli chodzi o wilgotność, to Instytut Meteorologii 

i Gospodarki podawał dane, iż właściwie jest sucho, natomiast zużyto, 709 ton tych materiałów 

zakupionych, czyli 460 m3 piasku. Radny Pan Paweł Czyż zapytał gdzie się podziała  

ta mieszanka, ponieważ nie widać jej nawet na poboczach, po okresie zimowym. Radny  

Pan Paweł Czyż dodał, że drogi powiatowe były sypane w większości na łukach i to rzadko  

i uważa, że tą kwestię powinna sprawdzić Komisja Rewizyjna, ponieważ są to środki publiczne. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że mogła być tutaj kwestia dotycząca, że Zarząd Dróg 

Powiatowych w Gołdapi obsługiwał p. w czasie Akcji Zima, drogi gminne, np. na zlecenie 

Urzędu Miasta w Gołdapi. Radny Pan Paweł Czyż poinformował, że zwrócił się z pismem  

do Pana Burmistrza Konrada Kazanieckiego, aby wyjaśnić, czy Zarząd Dróg Powiatowych 

zlecał jakiejś czynności Zarządowi Dróg Powiatowych w zakresie zimowego utrzymania dróg 

gminnych i czy Gmina i Miasto Gołdap zakupiła jakiś piasek, jakieś materiały, które  

są potrzebne do utrzymania dróg gminnych, na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych i otrzymał 

pismo z 20 marca tego roku, z upoważnienia Pana Burmistrza, że żadnych materiałów  

nie zakupiono, ponieważ Gmina Gołdap w zakresie obsługi zimowej dróg gminnych, żadnych 

czynności Zarządowi Dróg Powiatowych nie zlecała. Radny Pan Paweł Czyż poinformował,  

że wraz z Panem Starostą był obecny na sesji Rady Gminy Dubeninki, na której była mowa  

o konieczności remontu dróg powiatowych, które leżą na terenie gminy Dubeninki. Radny  

Pan Paweł Czyż powiedział, że z odpowiedzi Pana Starosty, na jego zapytanie wynika,  

iż na 17 lutego Zarząd Dróg Powiatowych, czy Starostwo nie posiadało żadnej dokumentacji 
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projektowych w trakcie realizacji procedury przetargowej na remont odcinków dróg 1792N,  

na odcinku Górne do miejscowości Zawiszyn, ani 1734N Banie Mazurskie – Grodzisko  

i w związku z tym ta dokumentacja projektowa nie została sporządzona. Radny Pan Paweł Czyż 

zapytał czy od lat już nie było wiadomo, że należy taką dokumentację sporządzić i w efekcie 

28 lutego, na poprzedniej sesji Państwo radni zdecydowali o tym, iż ta dokumentacja w tym 

roku nie zostanie przygotowana, a będzie to w roku 2026. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, 

że w związku z tym remontu tych dwóch dróg w tym roku 2025 nie będzie, obojętnie o czym 

była mowa na sesji Rady Gminy Dubeninki w grudniu. Radny Pan Paweł Czyż powiedział,  

że mówiono dzisiaj o remoncie wykonanym drogi 1815N na odcinku Juchnajcie – Widgiry,  

o którą on sam od trzech lat zabiegał o remont tej drogi i nie został on wykonany odpowiednio. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że  zwrócił się do Pana Starosty z zapytaniem, jak  

to wykonano i jak wyglądają pobocza, które zostały tam zaserwowane mieszkańcom 

okolicznym. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że są już w tej chwili całkowicie rozjeżdżone, 

materiał, który został użyty do tego, żeby te pobocza wykonać, znajduje się już częściowo  

na nawierzchni, jest niebezpiecznie. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że w Rogalach, tuż 

koło kościoła, taka wielka łacha piachu zalega właściwie na połowie jezdni i ostatnio wjechał 

z prędkością dozwoloną w nią w nocy. Radny Pan Paweł Czyż zapytał czy nie można było tego 

konkretnego fragmentu tej drogi nieco poszerzyć, ponieważ tą drogą porusza się ciężki sprzęt, 

który transportuje ładunki ze żwirowni czy Nadleśnictwa. Radny Pan Paweł Czyż dodał,  

że wystarczyło 20 centymetrów po każdej stronie i bez problemu można by było się mijać. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że nie zrobiono tego i ciężki sprzęt będzie powodował 

załamywanie się nowej nawierzchni. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że jeżeli chodzi  

o drogę, 1764N, Banie Mazurskie – Rogale, to nie ma nawet w planach tego, żeby  

w najbliższym czasie tę nawierzchnię wymienić. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że od lat 

wiadomo, że jest problem i też nic się z tym nie dzieje i słyszy się, że na inwestycję, która jest 

oczekiwana przez mieszkańców, nie ma środków. Radny Pan Paweł Czyż poinformował,  

że ostatnio Pan Wojewoda zorganizował bardzo duże spotkanie, gdzie 50 przedstawicieli 

różnych gmin i powiatów z terenu województwa naszego, spotkało się z Panem Wojewodą, 

ponieważ Rząd postanowił przyznać możliwość aplikowania przez samorządy na remonty 

dróg. Niestety Powiat Gołdapski nie zaaplikował o żadne wykonanie i żadne środki. Radny Pan 

Paweł Czyż powiedział, że ze środków publicznych Zarząd Dróg Powiatowych, w latach 2023-

2024, na zatrudnionych 12 stałych pracowników, wypłacił 160000 nagród uznaniowych. Radny 

Pan Paweł Czyż powiedział, że z drugiej strony, jeśli chodzi o firmę Goldmedica, to Pani Prezes 

poinformowała, że w tym samym czasie nie było żadnej konieczności, aby dodatkowo 
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nagradzać uznaniowo pracowników Goldmedica. Radny Pan Paweł Czyż powiedział,  

że jeśli są środki na dodatkowe nagrody to nie powinna występować sytuacja, że później mówi 

się mieszkańcom, że nie ma możliwości wykonania inwestycji w danym roku. Radny  

Pan Paweł Czyż powiedział, że Polska jest jednym z bogatszych krajów w Unii Europejskiej  

i te środki na te drogi powinny się znaleźć. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że to nie chodzi 

o to, że ktoś nie będzie pracował, jak nie dostanie nagrody uznaniowej, ponieważ widać,  

że w szpitalu da się bez nagród uznaniowych pracować. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, 

żeby Pani Prezes z okazji okresu świątecznego, żeby rozważyła jakieś skromne nagrody  

dla pracowników niższego szczebla, skoro przez dwa lata nie dostali żadnych nagród 

uznaniowych, to być może by się przydało. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że chciałby 

usłyszeć, kiedy w Dubeninkach, fizycznie pojawi się nowa nawierzchnia bitumiczna,  

a nie opowieści, że przez pięć lat będzie tworzona dokumentacja projektowa, która nie została 

zrobiona przez wiele lat. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że był na sesji Rady Gminy Dubeninki 

w grudniu z Panem Starostą i widział, jaki jest stan dróg powiatowych oraz problem  

z tym związany.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Rant powiedział, że Radny zainteresował go w swojej wypowiedzi 

elementem sprawdzalności zużycia tej mieszanki piaskowo-solnej. Przewodniczący Pan Piotr 

Rant powiedział, że najbliższej zimy, o ile w ogóle taka będzie, może Pan Radny by wziął 

udział w takiej akcji, dosiadł się do kierowcy, razem przejechał i pomierzył zużycie tych 

mieszanek solno-piaskowych.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Akcja Zima, zakończyła się 709 tonami,  

czyli 2,5 tonami na drogę, tak jak wyliczył to Pan Radny. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że ten ciężar i jego objętość jest zupełnie czymś innym niż przykładowo zboże. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Gmina Gołdap występuje z przetargami, 

trzeba by było przystępować do przetargów, żeby takie rzeczy robić i to wszystko jest  

na BIP Gminy Gołdap. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi o Górne-

Zawiszyn, to nie było żadnych ruchów przyszłościowych, związanych z tym, ponieważ jeżeli 

zostanie zrobiona dokumentacja, pozwolenie na budowę, to trzeba je utrzymywać w mocy,  

a żeby utrzymywać to w mocy, należy mieć środki na to. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że w lipcu bądź sierpniu zostanie znowu ogłoszony Rządowy Fundusz Dróg 

Samorządowych, w którym powiat zamierza aplikować.  Droga, Budwiecie nie została 

zrealizowana z tego samego powodu. W tym roku powiat będzie aplikować do programu 
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Tarczy Wschód, w której ta droga zostanie zrobiona. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, 

że ta dokumentacja jest robiona teraz, ponieważ będzie ona uproszczona i nie będzie  

to modernizacja, tylko przebudowa. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że poszerzenie na drodze Widgiry - Juchnajcie nie było możliwe, ponieważ żeby poszerzyć, 

trzeba zrobić dokumentację projektową, ponieważ zmieniają się parametry techniczne drogi. 

W chwili obecnej pobocza są niezarośnięte i obowiązuje 5-letni okres gwarancji, w którym ten 

gwarant będzie wykonywał te naprawy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że jeśli chodzi o Banie Mazurskie- Rogale, to jest tam bardzo podobna sytuacja  

jak w wymienionej Górne- Zawiszyn. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli 

chodzi o 160000 zł nagród uznaniowych Zarząd Dróg, to  między innymi Pani Dyrektor, robiła 

za część nadzorów, za które powiat zapłaciłby dużo większe pieniądze i za rzeczy, których ona 

nie ma w swoich obowiązkach, a je wykonuje. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał,  

że należy jej się wynagrodzenie, tak samo jak pozostałym pracownikom. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że Pani Dyrektor w swojej instytucji ma pracowników, którzy  

idą na długotrwałe na przykład zwolnienia. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że premia jest za wykonywaną pracę, a nie za darmo. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, 

że Pan Radny odnosił się między innymi do jego sukcesu na drodze Widgiry-Juchnajcie. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał gdzie był radny oraz gdzie załatwił pieniądze i komu 

to zmobilizował oraz gdzie był w momencie prowizorium budżetu. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że to był jeden z  podstawowych obowiązków jako radnego, którego 

Pan Radny nie wykonał, bo nie zgłosił żadnej inwestycji do budżetu. 

 

Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, że należy to jasno zaakcentować, że ostatnie dwa lata, 

to po 20 milionów realizacji inwestycji na drogach, gdzie wkład własny Powiatu wyniósł  

3 miliony. Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, że chciałby zwrócić uwagę, że za tymi  

40 milionami stoi ogrom pracy i dodał, że należy się ukłon w stronę Pani Dyrektor. Radny Pan 

Andrzej Ciołek powiedział, że to nie tylko ładnie wygląda na wykresie, natomiast ma żywe 

odzwierciedlenie w terenie i mieszkańcy to doskonale widzą, zarówno w gminie Banie 

Mazurskie, Dubeninki, jak i Gołdap. Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, że bardzo cieszy 

aktywność Pani Dyrektor, jeżeli chodzi o jej kreatywność w wymyślaniu ryzykownych 

przetargów, bo to daje bardzo dobry efekt finalny. Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział,  

że jest zaskoczony tymi odcinkami próbnymi, ponieważ są to jednak odcinki 2 kilometrowe, 

jakby za darmo dla Powiatu. Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, że są dwa obszary 

najtrudniejsze w powiecie, czyli drogi i szpital. Radny Pan Andrzej Ciołek dodał, że to nie tylko 



18 
 

urzędowe 8 godzin, ale też zapewne wielokroć, 24- godzinnej pracy myślowej  

oraz koncepcyjnej. Radny Pan Andrzej Ciołek podziękował Pani Dyrektor i dodał,  

aby nie przejmowała się, mimo krytycznych słów, które się pojawiają. 

 

Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że z ogromnym oraz pozytywnym zdziwieniem 

wystarcza na uzupełnienia, usunięcie usterek, w infrastrukturze drogowej powstałej po rajdzie. 

Wyszedł Andrzej Ciołek godzina 14:58. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska odpowiedziała,  

że przyjął tą informację. Radny Pan Piotr Mościński dołączył się do gratulacji za kreatywność 

Pani Dyrektor w tym zakresie. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że w informacji został 

zawarty punkt o rekompensacie PZMOT-u, jako organizatora Rajdu Polski. Radny Pan Piotr 

Mościński zapytał czy ta kwota w zupełności tak, jak najbardziej. Kwota pozyskana z Polskiego 

Związku Motorowego w zupełności wystarcza na to, żeby pokryć naprawy po rajdach na terenie 

dróg powiatowych, które były wykorzystywane w trakcie tych rajdów. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że był jedynym radnym, który złożył, na piśmie poprawkę 

do tegorocznego budżetu. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że jeżeli chodzi o remont tej drogi 

1815N, to Zjednoczenie Chrześcijańskich Rodzin w 2021 roku w sierpniu, złożyło petycję  

w zakresie remontu tej drogi i wskazało jasno, iż Ministerstwo Infrastruktury, wówczas 

zdeklarowało 80% środków na taką inwestycję. Radny Pan Paweł Czyż poinformował,  

że od trzech lat ta wiedza była powszechna i została podjęta uchwała Zarządu Powiatu  

o tym, że ten remont będzie wykonany. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, aby nie tłumaczyć 

się, że nie było czasu, żeby zrobić jakąś dokumentację projektową przez trzy lata,  

żeby przemyśleć, czy ta droga czasem nie ma być trochę szersza lub z jakiego materiału 

wykonane są pobocza. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że to wszystko brzmi to jakby  

nie miał żadnej wiedzy i dodatkowo Pan Starosta kieruje go do pojazdu, który  posypuje drogi. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że jest on kierowcą i widzi jak drogi są sypane. Radny  

Pan Paweł Czyż powiedział, że jest zwolennikiem przekazania wszystkich dróg, które  

są w Zarządzie Dróg Powiatowych, które nie spełniają definicji dróg powiatowych dla gmin, 

aby uniknąć sytuacji, że nie ma środków na ich remonty. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, 

że nie był członkiem Zarządu w poprzedniej kadencji i nie odpowiada za to, czego poprzednia 

kadencja przez lata nie przygotowała. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że jest obiecywane,  
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że kiedyś będzie nawierzchnia, że zaraz będzie nabór środków, a efekt jest taki, że mieszkańcy 

poruszają się dziurawymi drogami.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że do kierowania pojazdem to wysyłał Pana 

Przewodniczący, nie on i nie była to jego wypowiedź. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że Ministerstwo Infrastruktury nie decyduje na co środki będą przeznaczone. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że środki z Rządowego Funduszu Dróg  

są przekazywane do Wojewody i to Wojewoda decyduje o tym, na co te środki pójdą,  

nie Ministerstwo. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chętnie zobaczy poprawkę 

na piśmie do budżetu, ponieważ żadnego wniosku do budżetu Pan Radny nie złożył. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że zachęca Pana Starostę oraz Pana Przewodniczącego,  

aby przejechali się tymi drogami i przestali cały czas opowiadać o dokumentacji projektowej. 

Radny Pan Paweł Czyż dodał, że ludzie nimi jeżdżą i płacą rachunki za remonty samochodów.  

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeżdzi swoim prywatnym, żeby poznać stan 

techniczny oraz wybicia auta. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że jest świadomy,  

że w powiatowych drogach jest bardzo wiele do zrobienia, bo jest dużo dróg dziurawych jak 

m.in. Ziemiany. Starosta Pan Krzysztof dodał, że zgłaszają mu to mieszkańcy, a nie tylko  

Pan Radny. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że wszyscy radni to wiedzą, tylko trzeba 

mieć finansowanie na to i wtedy do tych remontów podchodzić. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że dokumentacja jest robiona po to, żeby to realizować, a nie sztucznie 

utrzymać pozwolenie na budowę. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że ma stały kontakt z ludźmi, co chwilę ktoś coś zgłasza i on sam chodzi po zebraniach m.in. 

Rad Osiedla, czy Sołtysów, którzy go zaproszą i to oni przekazują te informacje. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na zarządach są te kwestie poruszane oraz zlecane  

też zadania dla Pani Dyrektor. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że minimum raz,  

dwa razy w miesiącu drogi powiatowe, objeżdża własnym prywatnym samochodem.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała,  

że chciałaby zaprosić Radnego Pana Pawła Czyża do Zarządu Dróg Powiatowych, żeby sam 

zobaczył jak wygląda ta praca od wewnątrz, ponieważ większość  Państwa radnych miała 

okazję być w Zarządzie Dróg i widzieć, z jakimi problemami zarząd się boryka. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że żeby mówić  

o problemach zarządu, trzeba by było mieć jasną i stuprocentową wiedzę, którą Pan Starosta 
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posiada, ponieważ jest informowany o wszystkim na bieżąco. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że jeżeli chodzi o sezon 

zimowy, to zawsze, corocznie przygotowana jest informacja z przygotowania Zarządu Dróg 

Powiatowych do sezonu zimowego np. jakie ilości materiałów zostały zakupione przez Zarząd 

Dróg w latach poprzednich, ponieważ jest to systematycznie czynione rok do roku. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że zarząd dróg to 

tylko sukcesy, ale również ciężka praca, zarówno jak i jej osoby, ponieważ nie jest Dyrektorem 

siedzącym za biurkiem, który podpisuje tylko dokumenty, ale również czynnym pracownikiem, 

który bardzo wiele zadań realizuje na terenie dróg powiatowych, na terenie całego powiatu. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała,  

że jeżeli chodzi o dokumentacje projektowe oraz inne informacje są udostępnione na stronie 

zarządu dróg m.in. jakie działania zarząd dróg czyni na co dzień, na bieżąco, jakie czynności z 

bieżącego utrzymania będą podejmowane w najbliższych tygodniach i miesiącach, jakie 

materiały zakupiono do bieżącego utrzymania dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że zazwyczaj z końcem jesieni, bardzo 

szczegółowo odnosi się do tego, w jaki sposób jest prowadzona Akcja Zima, w jakich 

godzinach zarząd pracuje, jakiego sprzętu używa, jakie ilości materiałów zużywa i używanie 

mieszanki piaskowo-solnej w tym przypadku jest dostosowane do sprzętu, jaki posiada zarząd 

dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska  dodała, że jako 

radny ma Pan prawo przyjść, ma Pan prawo mnie zapytać, ma Pan prawo przyjść na rozmowy 

z pracownikami, żeby zobaczyć w jaki sposób pracownicy pracują, ewentualnie być może 

chcieliby porozmawiać i zgłosić swoje zapotrzebowania i potrzeby do Pana Radnego. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że ci Radni 

którzy odwiedzili zarząd do tej pory, mieli okazję być na warsztatach, widzieć oraz zamienić  

z pracownikami kilka słów, porozmawiać, zapytać co jest potrzebne, czego ewentualnie będzie 

zarząd potrzebował w przyszłości. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że jeżeli chodzi o te remonty, które zostały wykonane, 

to wszystkie mają 5-letnie okresy gwarancyjne, są nawet takie, które mają 8 lat gwarancji. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała,  

że środki na dokumentacje projektowe Drogi Banie Mazurskie - Grodzisko i Górne - Zawiszyn 

zostały przełożone na rok przyszły, ponieważ wykonanie dokumentacji projektowej, odcinków 

dróg długości prawie 10 km, nie trwa jeden miesiąc i jest to szereg procedur, które dana osoba 

wygrywająca przetarg, musi przejść, żeby takie pozwolenie na budowę uzyskać. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że została podjęta  
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ta uchwała, która mówi o tym, że w ciągu 12 miesięcy od podpisania umowy zostanie 

wykonana ta dokumentacja i większość ofert, które wpłynęły, mieszczą się w kwotach 

zabezpieczonych środków. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska poinformowała, że jest duża szansa, że ten przetarg niebawem rozstrzygnięty.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że istnieje możliwość również taka,  

że do 12 miesięcy jest czas na realizację tego zadania, a może wydarzyć się, że ten okres się 

skróci, ponieważ uda się uzyskać stosowne pozwolenia i zgody, żeby tą inwestycję dokonać. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że przesunięcie nastąpiło wskutek tego, żeby te 

środki finansowe były zabezpieczone, i żeby w ramach przetargu nie trzeba było robić drugiego 

przetargu, jeżeli nikt by do niego nie wystąpił. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał,  

że chciałby podziękować dla Starosty Oleckiego, ponieważ po rozmowach o dokończeniu drogi 

Grabowo- Pogorzel, tego odcinka, który został na powiecie oleckim, Starosta Olecki, będzie 

podpisywał z Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych tą inwestycję. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że ten odcinek będzie skrótem dla mieszkańców,  

żeby przejechać i dostać się do Olecka w sposób godny.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta 

Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław 

Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (1) 

Paweł Artur Czyż 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna Wardziejewska 

 

Ad.9a 

W zastępstwie za Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Anna 

Chalecka przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania  

w 2025 roku /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

W zastępstwie za Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Anna 

Chalecka poinformowała, że 18 lutego 2025 roku Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, poinformował o wysokości środków PFRON, przypadających w 2025 

roku na zadanie dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Według algorytmu na realizację zadań określonej w ustawie, Powiat Gołdapski otrzymał  

w 2025 roku środki w wysokości 2337556 zł, w tym 1759800 zł na działalność warsztaty terapii 

zajęciowej, 577756 zł na pozostałe zadania. W stosunku do 2024 roku, Fundusz zwiększył 

środki PFRON dla Powiatu Gołdapskiego o kwotę 42883 zł. W zastępstwie za Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Anna Chalecka powiedziała,  

że biorąc pod uwagę, wzrost środków na działalność warsztaty terapii zajęciowej o kwotę 

75000 zł, kwota na pozostałe zadanie dotyczące rehabilitacji społecznej i zawodowej osób 

niepełnosprawnych, została zmniejszona w stosunku do 2024 roku o kwotę 32117 zł.  

Po analizie zgłoszonych potrzeb i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej 

Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, w ramach rehabilitacji społecznej, proponuje 

się podzielić środki na realizację zadań dotyczących dofinansowania sportu, kultury, rekreacji, 

turystyki osób niepełnosprawnych, zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze, na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych  

oraz likwidację barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych  

dla osób niepełnosprawnych. W ramach rehabilitacji zawodowej, proponuje się podzielić 

środki na zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy osób niepełnosprawnych,  

oraz na przyznanie osobom niepełnosprawnym środków na podjęcie działalności gospodarczej, 

rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej. 

 

Wyszedł Pan Paweł Czyż o godzinie 15:17 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta 

Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław 

Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Ciołek, Paweł Artur Czyż, Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna 

Wardziejewska 

 

Ad.9b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040 /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- 

zał. nr 8 do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w uchwale numer 11/47/2024 

Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2025-2040, wprowadzono następujące zmiany:  

W załączniku nr 1 dochody ogółem zwiększono o kwotę 494927,43 zł. Dotyczy to dochodów 

bieżących. Wydatki ogółem zwiększono o kwotę 612927,43 zł, z czego wydatki majątkowe  

o 116000 zł. Deficyt budżetu po zmianach, wynosi 263327,84 zł. Przychody budżetu  

po zmianach to 1263327,84 zł. Rozchody niezmiennie, 1 mln zł w bieżącym roku. Planowana 

kwota długu na koniec roku 2025, obecnie wynosi 13360000 zł. Wskaźnik procentowy 

zadłużenia Powiatu, do planowanych dochodów ogółem wynosi 21,52%. W całym okresie 
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prognozy Powiat Gołdapski spełnia relację z art. 243 ust. 1 ustawy. W załączniku numer  

2 nie dokonywano zmian. 

 

Wrócił Pan Paweł Czyż o godzinie 15:20 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta 

Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław 

Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Artur Czyż 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna Wardziejewska 

 

Ad.9c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian budżetu powiatu w roku 2025 /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany budżetu 

w roku 2025, to wynikają one głównie z dostosowania wysokości dochodów, otrzymanych na 

realizację zadań własnych organizatora w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznych. Otrzymano, w ramach rezerwy, na uzupełnienie dochodów 

jednostek samorządu terytorialnego, środki na podwyżki dla pracowników jednostek 
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oświatowych. Zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego otrzymano środki  

na realizację zadań związanych z rozwojem sieci domów dla matek z małoletnimi dziećmi  

i kobiet w ciąży. Również, zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, otrzymano 

środki na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

Pieczy Zastępczej na lata 2024-2027. Środki dedykowane dla rodzin zastępczych i w rozdziale 

działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 

pozyskała dochody w związku z wyegzekwowaniem należnej zasądzonej kwoty. Po stronie 

wydatkowej zostały zabezpieczone środki w związku z koniecznością zwiększenia środków  

w planie finansowym Starostwa. Jest to dostosowanie do dochodów osiągniętych w roku 2024. 

Dostosowanie wydatków w pozostałej działalności, zgodnie z przepisami wynikającymi  

z ustawy geodezyjnej. Zwiększa się środki w Komendzie Powiatowej Policji oraz przesuwa 

środki w rozdziale Straż Graniczna. W szkołach podstawowych specjalnych, dokonuje się 

zwiększenia dotacji. Dotyczy to również realizacji zadań wspomagających, stosowanie 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych, w szkołach podstawowych i innych formach. Jest to dedykowana dotacja  

dla oddziału przedszkolnego. W pozostałej działalności, zmniejsza się plan finansowy, środki 

są dedykowane właśnie na przygotowanie m.in. dokumentacji technicznej, na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1898N, o przebiegu drogi wojewódzkiej nr 651. Dotyczy to drogi 

Budwiecie-Boczki oraz w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na opłatę składek 

za ubezpieczenie samochodu. Dostosowuje się klasyfikację budżetową w rozdziałach 

gospodarka, gruntami i nieruchomościami. Skarbnik Powiatu Panu Bożena Radzewicz 

powiedziała, że jeżeli chodzi o plan finansowy Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, środki, 

które zostały wyegzekwowane, zostaną przeznaczone na zabezpieczenie środków, na zakup 

szaf do gabinetów pedagogicznych, m.in. w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie,  

w związku ze zwiększonymi środkami zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, 

dedykuje się te środki do Planu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Dokonuje  

się przesunięć w ramach posiadanych środków, zgodnie ze złożonym wnioskiem przez Panią 

Dyrektor. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że w Zarządzie Dróg 

Powiatowych, zabezpiecza się 100000 zł na przygotowanie dokumentacji technicznej  

dla zadania Budwiecie - Boczki.  

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, Anna Anetta 

Kozioł, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Anna Staroszczuk, Jarosław 

Walc, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Artur Czyż 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Małgorzata Marianna Kuliś, Marzanna Marianna Wardziejewska 

 

Wyszedł Pan Władysław Biłas o godzinie 15:27 

 

Ad.10 

Radny Pan Paweł Czyż poprosił, aby zunifikować informacje na temat złożonych przez radnych 

interpelacji i zapytań między Biuletynem Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego,  

a systemem eSesja. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że w dniu dzisiejszym, chciałby złożyć 

interpelację radnego, w sprawie ochrony środowiska na terenie powiatu gołdapskiego.  

Radny Pan Paweł Czyż poinformował, że ostatnio zauważył na terenie powiatu przykłady 

rabunkowej gospodarki leśnej. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że wycina się całe poracie lasu. 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że w związku z tym zwrócił się do Dyrektora Lasów 

Państwowych z prośbą o informację, jak wygląda sytuacja na terenie powiatu gołdapskiego. 

Radny Pan Paweł Czyż dodał, że 26 marca otrzymał odpowiedź Pana Tadeusza Wilczyńskiego, 

Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Białymstoku i jest przerażony oraz 

zaskoczony tym, co dzieje się w powiecie gołdapskim. Radny Pan Paweł Czyż powiedział,  

że rozumie to, że trzeba odnawiać las i dodał, że np. w gminie Banie Mazurskie, na trasie 

między Żabinem a Baniami Mazurskimi, całe połacie lasu zostały nagle wycięte, w celu 
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najwyraźniej pozyskania drewna. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że w planie cięć na rok 

2025, na terenie powiatu gołdapskiego, Nadleśnictwa pozyskają 78048 m3, jeżeli chodzi  

o aktualne przychody ze sprzedaży drewna w roku 2025, tylko do 26 marca, jest to 5371229 zł. 

Radny Pan Paweł Czyż dodał, że poza podmiotami polskimi, którzy kupują od Lasów 

Państwowych, z Nadleśnictw drewno, jest też jeden kraj, który wykupuje drewno, które jest 

pozyskane na terenie powiatu gołdapskiego w latach 2024-2025 i jest to Litwa, która zajmuje 

się tym, aby skupować drewno, które jest u nas pozyskiwane. Radny Pan Paweł Czyż 

powiedział, że skoro Lasy Państwowe pozyskały przez 4 miesiące, ponad 5 mln złotych  

z powiatu, to dobrze by było, żeby mieszkańcy w jakiś sposób partycypowali w tym sukcesie 

Lasów Państwowych, na przykład poprzez to, aby Lasy Państwowe dofinansowały na przykład 

remonty dróg powiatowych, ponieważ po tych drogach powiatowych, poruszają się ciężkie 

pojazdy. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że jest tutaj problem z tym, aby te drogi 

wyremontować i Lasy Państwowe się do tego nie spieszą. Radny Pan Paweł Czyż dodał,  

że jeżeli chodzi o wycinkę, o cięcia na terenie powiatu, to Pan Dyrektor Wilczyński napisał,  

iż było konsultowane z przedstawicielami samorządu, kwestię dziesięcioletniego planu 

urządzania lasu i z tego te wycinki teraz masowe mają wynikać. Radny Pan Paweł Czyż zapytał 

czy Starostwo Powiatowe, Wydział Budownictwa i Środowiska coś na ten temat wiedział,  

czy to było konsultowane, czy też nie.  

 

Przyszedł pan Władysław Biłas o godzinie 15:29. 

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że poraża go wysoko podsunięty relatywizm  

Pana radnego Czyża. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że dzisiaj wykazuje się troską  

o środowisko naturalne i o zasoby naturalne, żeby nie niszczyć tego, a zachować dla obecnego 

pokolenia i dla przyszłych pokoleń, natomiast jeszcze nie tak dawno był pierwszym Rejtanem, 

który walczył z próbą utworzenia parku narodowego, który ma na celu właśnie ochronę 

środowiska. Radny Pan Jarosław Walc dodał, że był on przeciwny i aktywnie uczestniczył  

w tym, żeby ten park nie powstał, mimo że nie wiedział, w jakiej formie ten park powstanie, 

jaki cel będzie tego parku, co on przyniesie dobrego dla ludności. Radny Pan Jarosław Walc 

poinformował, że 78000 tego drewna, który jest pozyskiwany w tym roku, to jest pozyskiwanie 

drewna w czterech Nadleśnictwach, które przynajmniej częściowo obejmują powiat gołdapski. 

Jest to Olecko, Gołdap, Czerwony Dwór i Nadleśnictwo Borki. Radny Pan Jarosław Walc 

powiedział, że jedne Nadleśnictwa są w pełni na terenie powiatu gołdapskiego, inne tylko 

częściowo zahaczają. Radny Pan Jarosław Walc poinformował, że kiedyś pracował ponad  
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25 lat w tej branży i nie jest to duża liczba pozyskanego drewna. Systematycznie z roku na rok, 

spada ta ilość pozyskiwanego drewna. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że jedyne,  

co jest niepokojące w funkcjonowaniu Lasów Państwowych, to to, że w ostatnich latach wzrósł 

eksport surowego, nieprzetworzonego drewna. Radny Pan Jarosław Walc dodał,  

że jednocześnie zgadza się z Panem Czyżem, żeby dbać o środowisko, walczyć o to, żeby tych 

cięć było coraz mniej, ale również też może pozwolić na to, żeby utworzyć park narodowy, 

który by odegrał istotną rolę w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, że wypowiedź nie miała charakteru 

interpelacji radnego i ewentualnie mogłaby się znaleźć w jednym z następnych punktów. 

 

Ad.11 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że chciałby złożyć zapytanie radnego w sprawie programu 

Ministerstwa Obrony Narodowej, Szpitale Przyjazne Wojsku. Radny Pan Paweł Czyż 

powiedział, że cieszy się, że 20 marca, władze Powiatu spotkały się w ramach tej inicjatywy  

i podpisały porozumienie. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że branżowe media, które są związane 

z wojskiem m.in. Polska Zbrojna, opublikowała obszerny materiał na temat tego programu 

Ministerstwa Obrony Narodowej, i podała, że 'według założeń, uczestniczące w nim cywilne 

placówki, mają zapewnić szczególne wsparcie i większą dostępność do usług medycznych  

dla osób związanych z siłami zbrojnymi, żołnierzy służby czynnej, terytorialsów, rezerwistów, 

weteranów i członków ich rodzin. Placówki medyczne, mają oferować im pomoc między 

innymi poza kolejnością'. Radny Pan Paweł Czyż zapytał co to konkretnie będzie oznaczało 

dla mieszkańców powiatu gołdapskiego w sytuacji, kiedy to porozumienie zostało podpisane, 

ponieważ istnieje konstytucyjna równość wobec prawa, a tu się okazuje, że osoby i rodziny 

związane z wojskiem, będą preferowane i przejmowane poza kolejnością, jeżeli chodzi o usługi 

szpitala. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że rodzi to jego obawy i wielu mieszkańców 

zapewne o to, jak będzie wyglądała teraz dostępność do pomocy medycznej, jaka będzie 

udzielana w szpitalu.  Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że chciałby prosić, o przesłanie mu 

odpisu zawartego z MON porozumienia, na podstawie art. 21 ustawy o samorządzie 

powiatowym, ponieważ chciałby się z tym porozumieniem zapoznać i wyciągnąć samodzielne 

wnioski.  
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Ad.12 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że tuż przed sesją przeczytał informację na portalu 

gołdap.info, że Minister Finansów likwiduje Punkt Obsługi Podatnika Urzędu Skarbowego  

w Olecku, który funkcjonuje od wielu lat na ul. Konstytucji 3 Maja w Gołdapi. Radny Pan 

Jarosław Walc powiedział, że uważa, że ten punkt jednak spełnia jakąś swoją rolę. Radny Pan 

Jarosław Walc powiedział, że nie zna uwarunkowań, dlaczego on jest likwidowany, ale chciały, 

żeby Pan Starosta podjął jakoś interwencję w tej sprawie, żeby się wycofano z tej decyzji,  

i żeby ten punkt nadal funkcjonował w Gołdapi.  

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że chciałby odpowiedzieć Panu radnemu Walcowi na jego 

uwagę odnośnie podejścia do ochrony środowiska. Radny Pan Paweł Czyż poinformował,  

że był na sesji nadzwyczajnej w Dubeninkach, kiedy mieszkańcy protestowali przeciwko 

powołaniu Parku Narodowego oraz wszyscy radni, którzy zasiadali, byli obecni na sesji  

w Dubeninkach, głosowali przeciwko powołaniu tego parku, który został wymyślony przez 

Pana Marcina Kuchcińskiego. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że w związku z tym uważa,  

że nie powinno się w powiecie gołdapskim tworzyć jakichś takich terenów, tuż przy drodze, 

jako wizytówki i powinno się sięgnąć do środków, które wypracowują Lasy Państwowe, 

dlatego, aby mieszkańcy odnosili chociaż jakiś skutek pozytywny tego funkcjonowania Lasów 

Państwowych, w postaci na przykład tego, że Lasy Państwowe mogłyby przekazać jakąś pulę 

pieniędzy na remonty dróg powiatowych. Radny Pan Paweł Czyż zwrócił się na podstawie art. 

21 ust. 2a ustawy o samorządzie powiatowym, do Starostwa oraz jednostek samorządowych 

oraz do Goldmedici, z prośbą o to, aby przedstawiły informacje na temat nagród uznaniowych, 

które są wypłacane i były wypłacane przez te jednostki i przez Starostwo Powiatowe w latach 

2023-2024. Radny Pan Paweł Czyz powiedział, że w czasie głosowania nad emisją, zgodą Rady 

nad emisją obligacji komunalnych, na 3 miliony złotych, okazało się, że wszystkie te instytucje 

m.in. Starostwo Powiatowe, Powiatowy Urząd Pracy, PCPR i Zarząd Dróg Powiatowych, 

wypłaciły w latach 2023-2024, 973263 zł, 1 milion złotych na nagrody uznaniowe. Radny Pan 

Paweł Czyż powiedział, że gdyby wiedział, że w ciągu 2 lat wypłaca się pracownikom 

uznaniowo nagrody, kwotę 1 miliona złotych, to nie poparłby wieloletniego zadłużenia Powiatu 

na 3 miliony złotych. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że opowiadacie, że później jest mowa 

o tym, że nie dało się zrobić dokumentacji technicznej dróg przez wiele lat. Radny Pan Paweł 

Czyż powiedział, że czuje się oszukany, ponieważ nie podano informacji, iż w ciągu roku 

wypłaca Starostwo Powiatowe, Powiatowy Urząd Pracy, PCPR i Zarząd Róg Powiatowych, 

pół miliona złotych lekką ręką. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że Goldmedica nie wypłaciła ani 
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złotówki w tych latach. Radny Pan Paweł Czyż uważa, że jeżeli są środki na tego typu nagrody, 

to na kwestię remontu, wymiany nawierzchni dróg, muszą się znaleźć pieniądze. 

 

Ad.13 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na sesji w Dubeninkach, zabierał Pan Radny 

głos na temat pozyskania drzewa do opału przez mieszkańców, natomiast teraz Pan Radny idzie 

w inną stronę, czyli w środki na drogi. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że taka 

pula przecież jest i można ubiegać się do Lasów Państwowych, ale wtedy trzeba udzielić 

przewozów dla lasów do wywożenia, bez ograniczenia tonażu. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że na drodze Budwiecie, jest obiekt mostowy, który grozi zawaleniem  

po przekroczeniu, dlatego w te środki nie warto iść. Nadleśnictwa mają takie puli środków, 

o które występują m.in. OSP. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi 

o Punkt Obsługi Podatnika, to jak najbardziej popiera inicjatywę radnego i w tej sprawie zostały 

podjęte kroki. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że w dzisiejszym dniu jest 

konstruowane pismo, które zostanie podpisane i we wtorek wysłane do Urzędu Skarbowego, 

ponieważ jest to ważne, żeby mieszkańcy mogli być obsłużeni w powiecie. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że nagrody uznaniowe zostały przyznane za prace  

i za to co zrobili ludzie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Pan Radny  

był na jarmarku i mówił, że super inicjatywa na mediach społecznościowych. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że za to między innymi była ta nagroda, tak samo jak  

za EkoPiknik, ponieważ to nie jest zadanie urzędników.  

 

Ad.14 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Rady Powiatu brak. 

 

Ad.15 

Radna Pani Anna Staroszczuk powiedziała, że korzystając z obecności Pani Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych, poprosiła w imieniu mieszkańców o przegląd i remont ścieżki rowerowej 

GreenVelo. Radna Pani Anna Staroszczuk dodała, że wiele osób korzysta z tej ścieżki  

i zgłaszają, że są ubytki, zanieczyszczenia i jest nieobkoszona trawa. Radna Pani Anna 

Staroszczuk poprosiła o przegląd i jak podjęcie działań w tej sprawie.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że teraz jest w trakcie ogłoszenie umowy  

o projektowanie ścieżki rowerowej, i między innymi na tej ścieżce, o której wspomniała  
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Pani radna, zostanie wykonany jej remont. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, 

że dodatkowo po to został też zakupiony ciągnik, żeby też utrzymywać te ścieżki  

i Pani Dyrektor na pewno się tym zajmuje. 

 

Radna Pani Anna Zyborowicz poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyła się sesja Rady 

Gminy Dubeninki, podczas której mieszkańcy zgłaszali, abym przekazać dla Pani Dyrektor 

potrzeby interwencji. Radna Pani Anna Zyborowicz dodała, że chodzi m.in. o drogę Żytkiejmy 

- Skajzgiry, ponieważ na asfalcie pojawiła się wyrwa, przepust na odcinku Żytkiejmy - 

Degucie, bliżej Deguć, również wymaga sprawdzenia oraz mieszkańcy zgłaszają zarośnięte 

rowy na całej linii drogi powiatowej, Błędziszki - Degucie. Radna Pani Anna Zyborowicz 

zapytała czy byłaby możliwość zmiany znaku na moście w Budwieciach, ponieważ jest tam 

znak z ograniczeniem 10 ton i mieszkańcy pytają, czy można by było dopisać, że te 

ograniczenie nie dotyczy mieszkańców. Radna Pani Anna Zyborowicz poinformowała, że 

podczas wczorajszej sesji Pan Wójt zadeklarował pomoc, w partycypowaniu w kosztach 

tworzenia dokumentacji na drogę Budwiecie - Boczki. Jest to kwota 100000 zł i taką kwotę 

wypracowali radni na komisji. Radna Pani Anna Zyborowicz podziękowała za tą inicjatywę.  

 

Wyszedł Pan Paweł Czyż o godzinie 15:54 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że Powiat Gołdapski wystosował pismo  

do Rady Gminy Dubeninki i Pana Wójta Łukasza Balczuna, w którym poproszono o takie 

środki. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki podziękował za aprobatę Rady.  Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jest problem też z łącznikiem na terytorium gminy 

Dubeninki z utrzymaniem jego i zarastaniem. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że zgłoszone zostały problemy na zebraniu Rady Osiedla, którym to między 

innymi jest super pomysł, który powinien przez nas zostać zrealizowany mianowicie zmiana 

organizacji ruchu przy ul. Słonecznej, przy Lekarzach Rodzinnych, żeby osoby 

niepełnosprawne miały możliwość fizycznego zaparkowania tam, żeby iść do lekarza.  

Radny Pan Jarosław Walc poinformował, że podczas sesji Rady Miejskiej, poruszano m.in. 

temat szlaku rowerowego Kraina Bociana. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że 

zaniepokoił się tą inwestycją, ponieważ w wyniku tej inwestycji, nie powstanie nic z nowych 

ścieżek rowerowych, a jeżeli powstaną, to śladowe ilości, a pieniądze zostaną zainwestowane 

w jakieś remonty, w jakieś oznaczenia. Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że te pieniądze 

w jakiś sposób zostaną przetworzone, ale Powiat, generalnie niewiele nad tym zyska, 
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przynajmniej nieproporcjonalnie do tego, jaki wkład własny poniesie. Radny Pan Jarosław 

Walc powiedział, żeby zorganizować nawet wspólnie z Radą Miejską, aby porozmawiać na ten 

temat, ponieważ należy byłoby się przyjrzeć tej inwestycji i temu projektowi. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że powstanie na pewno nowy kawałek 

ścieżki, to jest od Grabowa w kierunku Pogorzeli, łączący powiat olecki. I zostanie tam 

wprowadzone oznakowanie pionowe. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że przychodząc na Urząd Starosty był zwolennikiem tego, żeby w ogóle to porozumienie 

zerwać, ponieważ chciał, żeby ta ścieżka przebiegała w innym miejscu, i żeby była fizycznym 

dobrem dla mieszkańców, a nie tylko turystów. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał,  

ze w jego działaniu było to, żeby przenieść ciąg tej trasy w kierunku drogi krajowej, żeby 

weszła w miejscowość Kozaki w kierunku Wilkas. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że przy tym projekcie jest 10% wkładu własnego, więc to byłaby dla nas szansa, 

żeby zrobić naprawdę fajny kawałek drogi i przy okazji wpuścić w niego rowery. Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki dodał, że dostał jednak odpowiedź, że takiej fizycznej możliwości nie 

ma. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że później nastąpiła sesja Rady 

Miejskiej, na której padły słowa, że jeszcze coś można zmienić. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki poinformował, że gdy to usłyszał to, od razu chciał wysłać maila, żeby to zmienić 

i zrobić drogę, natomiast odpowiedzią na maila było to, że jednak nie można. Starosta Pan 

Krzysztof Kazaniecki poinformował, że na dzień 4 kwietnia jest przewidziane podpisanie 

umowy na projektowe rzeczy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że ten projekt, który 

został skonstruowany przez MS Consulting, firmę Pana Zamany, zyskał aprobatę i rada jest 

zobligowana, żeby go zrealizować w ramach tego porozumienia. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że nie do końca się z tym zgadza, bo wolałby jednak, żeby fizycznie 

była z tego korzyść dla naszych mieszkańców i jednym z jego celów, z tego działania, był zakup 

ciągnika i zależało mu na tym, żeby z tego programu pozyskać te środki, co później mogło się 

udać, natomiast aktualnie powiat już taki sprzęt posiada. 

 

Radny Pan Jarosław Walc zapytał czy jeśli chodzi o ścieżkę między Grabowem a Pogorzelą,  

to czy tylko zostanie namalowany pas na drodze lub oznaczenia pionowe, i będzie  

to kosztowało 10 000 zł lub 11 000 zł za kilometr. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jedyną nowością będzie remont  

na Jabłońskich odcinkach GreenVelo. 
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Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeżeli chodzi o zabezpieczenie 

środków, to na realizację tego zadania jest zabezpieczona kwota w wysokości 3516727 zł,  

z czego 10% to wkład własny, czyli 351673 zł. Kwota wkładu własnego, jest rozłożona  

na 4 lata, od roku 2025 do roku 2028.Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że na podstawie projektu umowy, który dotarł, chciałaby zaznaczyć,  

że być może w bieżącym roku, nawet ten wkład własny nie zostałby poniesiony i dopiero  

w latach następnych przesunęłaby się ta cała realizacja. 

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że Powiat wkłada 35000 i nie otrzymuje nic, ewentualnie 

może wyremontowane częściowo drogi i nawet drogi oraz ścieżki rowerowe, nie zmienią 

swojej nawierzchni. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że to jest etap taki, gdzie dopiero 

przystępuje się do przetargów i te kwoty mogą być właśnie dużo wyższe jeszcze, albo niższe. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że pojawiło się nowe okienko, które być może 

będzie też przedmiotem, żeby to porozumienie po prostu zerwać i dodał, że będzie chciał  

w tym uczestniczy, natomiast jest to jeszcze rzecz niepewna. 

 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że na poprzedniej, lutowej sesji, obecni na niej radni, 

otrzymali list, ulotkę, od Prezydenta Warszawy, Pana Rafała Trzaskowskiego. Radna  

Pani Grażyna Senda zapytała czy jest to zgodne z kodeksem wyborczym, gdzie art. 108 §1 

brzmi, zabrania się prowadzenia agitacji wyborczej na terenie urzędów administracji rządowej, 

samorządu terytorialnego oraz sądów. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że Starostwo Powiatowe Gołdapi otrzymało 

do Biuro Rady, pisma, które są do Państwa Radnych i były one zaklejone. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że otrzymała je Pani przed sesją, nie na sesji i otworzyła 

je sama osobiście. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki  dodał, że tej agitacji fizycznie nie ma, 

ponieważ Pani Radna dostała list, który był do niej. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że on nie mówi, na kogo ma głosować radna. 

 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że Urząd nie może być miejscem dystrybucji treści 

wyborczych. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy on ma możliwość zajrzeć w kopertę, która jest 

zaadresowana do radnej. 

 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że nie jest. Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, 

że ta koperta nie miała ani znaczka, ani nadawcy i to znaczy, że ktoś musiał przynieść tutaj te 

koperty i musiały być przyjęte. Radna Pani Grażyna Senda zapytała czy może w takim razie 

przynieść takie koperty bez znaczka, bez nadawcy i zostawić je w Starostwie, ponieważ 

chciałaby takie coś zrobić dla Pana Karola Nawrockiego. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że to nie było tak, że ta koperta została 

przyniesiona bez znaczka, bez czegokolwiek, ponieważ te wszystkie listy nazwijmy były 

spakowane w jedną dużą kopertę ze znaczkiem. 

 

Radna Pani Grażyna Senda zapytała czy może tak zrobić. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że ma takie Pani prawo. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że jest to adresowane do Biura Rady i było spakowane  

w jedną kopertę ze znaczkami i na tej podstawie bezpośrednio zostało rozdane. 

 

Radna Pani Grażyna Senda zapytała czy będzie to rozdane dla wszystkich. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że oczywiście i w tym Urzędzie  

nie ma żadnych wyjątków. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że nie ma dla niego 

radnego opozycyjnego, czy radnego koalicyjnego i każdy z radnych ma tę samą wartość i ma 

te same prawo i radni reprezentują problemy wszystkich mieszkańców, a nie koalicji, opozycji. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że wszyscy mają działać na rzecz mieszkańców 

powiatu gołdapskiego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, że chciałby podziękować pracownikom 

Powiatu oraz Pani Sekretarz za przygotowanie szkolenia, które odbyło się dwa tygodnie temu. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant dodał, że było to dwudniowe szkolenia z zakresu 

funkcjonowania Samorządu Powiatowego. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, 

że wniosek i pomysł radnego Walca w tej sprawie był wyśmienity. Szkolenie było naprawdę 

bardzo wartościowe, merytoryczne. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant dodał, że było na nim 
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bardzo wiele pożytecznych informacji, wiadomości, elementów prawnych, które obrazują 

sposób funkcjonowania Zarządu Powiatowego, Rady Powiatu oraz całego Urzędu 

Powiatowego. 

 

Ad.16 

Radny Pan Piotr Mościński poinformował, że w marcu, 7-9 marca start Akademii Piłkarskiej 

Rominty w międzynarodowym turnieju Niegocin Cup. Na 12 drużyn, chłopcy zajęli III miejsce, 

brązowe medale. Do najlepszej drużyny w turnieju TOP5 wybrany został Marcel Mościński, 

najlepszym bramkarzem został Piotrek Piers. Radny Pan Piotr Mościński powiedział,  

że 10 zawodniczek Uczniowskiego Klubu Sportowego Jaćwingowie, zostało powołanych do 

kadry województwa w piłce ręcznej, z kolei trzy zawodniczki, zostały powołane na konsultacje  

do kadry Polski Juniorek Młodszych. 1 marzec w Ciechocinku odbyły się kwalifikacje  

do Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży. Radny Pan Piotr Mościński  dodał, że tam awans  

na Ogólnopolską Olimpiadę, wywalczyło dwóch zawodników Husarii Gołdap. 1 marca, 

funkcjonariusz placówki Straży Granicznej w Dubeninkach wygrał Puchar Polski, podczas 

eliminacji do Mistrzostw Europy w wyciskaniu sztangi leżąc. Radny Pan Piotr Mościński  

poinformował, że kapitan Daniel Żamojtuk z Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Poznanej w Gołdapi, zdobył tytuł Wicemistrza Polski Strażaków w narciarstwie biegowym. 

Piłkarki ręczne z Szkoły Podstawowej nr 1 wygrały półfinał wojewódzki Szkolnego Związku 

Sportowego. Szkoła Podstawowa nr 3 zajęła II miejsce. Obie szkoły będą reprezentowały 

powiat w finale wojewódzkim. W ramach ogólnopolskiej akcji Otyliada, bardzo dobrze 

zaprezentowały się gołdapskie Pioruny. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że Laura 

Kozłowska przepłynęła 30 kilometrów, zajmując III miejsce w Polsce, drugie wśród dziewcząt. 

Inga Naszkiewicz 24 kilometry, Oskar Kozłowski 20, Julia Deptuła 17 kilometrów. W dniach 

7-9 marzec, odbył się Międzynarodowy Zawody Pływackie Baltic Cup i tam  Pioruny zdobyły 

liczne medale. Radny Pan Piotr Mościński  powiedział, że chciałby podziękować dla Pana 

Burmistrza Gołdapi Krzysztofa Konrada-Kazanieckiego, za skuteczne działania, których 

efektem było podpisanie umowy na wykonanie boiska ze sztuczną nawierzchnią, z pełną 

infrastrukturą w tym zakresie. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że dyrektor OSIR-u 

Zbyszek Konobrowski walczy z poważną chorobą. Radny Pan Piotr Mościński powiedział, że 

na komisji w dniu 25, zwrócił się z apelem do Państwa radnych i już ta inicjatywa została 

podjęta, Pani Sekretarz zbiera pieniążki. Radny Pan Piotr Mościński poinformował,  

że pracownicy z Starostwa Powiatowego, z własnej inicjatywy również taką akcję podjęli. 

Radny Pan Piotr Mościński  dodał, że wczoraj miał zaszczyt być razem z delegacją naszego 
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klubu na obradach, na zebraniu Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej, gdzie również 

przekazano tę informację dla Pana Prezesa oraz prezesów innych klubów. Radny Pan Piotr 

Mościński  powiedział, że w dniu 5 kwietnia tego roku o godzinie 16:00, na stadionie, odbędzie 

się mecz w ramach IV ligi i cały dochód z tego meczu będzie przeznaczony na wsparcie 

Zbyszka.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeszcze raz chciałby tylko Pani Radnej 

zaznaczyć, że nikt nie wiedział co jest w środku skoro był to list zewnętrznego podmiotu, 

spakowany imiennie do radnych. 

 

Radna Pani Grażyna Senda odpowiedziała, że Pan Starosta też otrzymał taki list i wiedział,  

co tam w tym liście. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że otworzył go daleko po sesji,  

także nie wiedział, bo nie otworzył go przed sesją.  Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że nie to, że to jest materiał wyborczy, który jest sobie wrzucony tak i miał  

go wręczyć komuś do ręki, tylko była tam koperta zaadresowana do Państwa radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, że ma apel do Radnego Pana Pawła Czyża, 

który polega na tym, aby w swoich mediach społecznościowych, zaprzestał umieszczać 

wizerunki radnych obok swojego wizerunku, wizerunki radnych z różnego rodzaju 

komentarzami. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant powiedział, aby Pan Radny rozważył 

sposób jego funkcjonowania w kontekście Rady Powiatu, w kontekście współpracy z radnymi 

z Rady Powiatu na jego mediach społecznościowych. Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant 

powiedział, że liczy na wyrozumiałość i zrozumienie powagi sytuacji. 

 

Ad.17 

Głos wolny nie zgłoszono. 

 

Ad.18 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował za pracę i zamknął obrady XIV 

(14) Sesji Rady Powiatu. 
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Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 37 stron kolejno ponumerowanych. 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

Rady Powiatu w Gołdapi  

 

                                                                                                         Piotr Rant 
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